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Protokół z posiedzenia 

Komisji ds. Oświaty, Wychowania, Kultury i Spraw Socjalnych,  

w dniu 2 grudnia 2015 r.  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Jadwiga Czarnomska      

2. Stanisława Kucharska 

3. Lesław Kuczyński – Wiceprzewodniczący   

4. Ewa Latoszek  

5. Marianna Jolanta Malarowska - Przewodnicząca 

oraz 

1. Andrzej Cieślak – Wójt Gminy 

2. Edyta Przybysławska – Dyrektor Zespołu Sportowo Rekreacyjnego wraz 

z pracownikami 

3. Klub Partyzant - Członkowie Zarządu 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Omówienie zasad współpracy Zespołu Sportowo-Rekreacyjnego ze sportowym 

Klubem Partyzant Leszno.  

3. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad.2 

Pani Marianna Malarowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty otworzyła posiedzenie komisji 

o godzinie 17:00 i powitała zgromadzonych. 

Następnie odczytała pisma Pani Edyty Przybysławskiej, które wpłynęły do Urzędu Gminy 

Leszno i do Klubu Partyzant. 

Pani Edyta Przybysławska – Dyrektor Zespołu Sportowo- Rekreacyjnego powiedziała, że 

w pismach tych opisała sytuację, która miała miejsce teraz, ale podobne pisma wystosowała do 

Zarządu Klubu już w styczniu 2014 r. Sytuacja jednak nie uległa zmianie, a prośby ustne nie 

przynoszą żadnych rezultatów. Na teren obiektu wchodzą osoby pod wpływem alkoholu, które 

na prośbę pracowników hali sportowej nie chcą opuścić obiektu i odpowiadają w sposób 

wulgarny. Stwierdziła, że nie otrzymuje również informacji, kiedy klub chce wejść na halę 

i w jakich godzinach będą odbywać się treningi. Po treningach klubu na hali i w toaletach jest 

brudno, szczególnie po meczach w weekendy.   

Pracownice Hali Sportowej – powiedziały, że w piątek zostawiają halę sportową posprzątaną, 

a w poniedziałek przychodząc do pracy zastają ją brudną. Nauczyciele mają pretensje 

przychodząc w poniedziałek z dziećmi na zajęcia, w-fu, że na hali śmierdzi papierosami i jest 

brudno.  

Pani Marianna Malarowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty zapytała czy Zarząd Klubu 

zna zapisy regulaminu obowiązującego w Zespole Sportowo-Rekreacyjnym.  

Pani Edyta Przybysławska – Dyrektor Zespołu Sportowo- Rekreacyjnego powiedziała, że 

Prezes Klubu zapoznał się z regulaminem, o czym świadczy podpis w aktach jednak 

członkowie Klubu w ogóle się nie stosują się do jego zapisów.  

Pani Marianna Malarowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty zapytała czy osoby pod 

wpływem alkoholu przychodzą na treningi Klubu? 
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Pracownik hali sportowej - powiedział, że często na treningach są obecne osoby pod wpływem 

alkoholu.  

Pani Marianna Malarowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty stwierdziła, że jeżeli 

Członkowie Klubu nie radzą sobie z pijanymi osobami przychodzącymi na treningi, to powinni 

wezwać policję na interwencję.  

Członek Zarządu Klubu Partyzant – powiedział, że z wieloma zarzutami, które zostały 

przedstawione się nie zgadza. Nie każda osoba pod wpływem alkoholu przebywająca podczas 

treningu na terenie hali czy trybun jest kibicem klubu. Stwierdził, że często, gdy rozpoczyna 

się trening na trybunach siedzą już jacyś ludzie i piją alkohol. Siedzący na trybunach ludzie to 

wcale nie muszą być kibice Partyzanta. Natomiast w sprawie harmonogramu zajęć stwierdził, 

że  Klub kończy sezon w listopadzie, więc nie jest w stanie podać we wrześniu, kiedy i w jakich 

godzinach będzie korzystał z hali. 

Pani Ewa Latoszek – powiedziała, że harmonogram ustala się we wrześniu i wszystkie 

propozycje zajęć dodatkowych spływają we wrześniu. Klub również powinien przedstawić 

swój harmonogram. Stwierdziła, że w Zaborowie nie ma z tym żadnego problemu i ona, jako 

rodzic zna harmonogram wszystkich zajęć dodatkowych we wrześniu. 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt powiedział, że po kilku rozmowach ze stronami sporu 

zaproponował, aby Klub wynajął osobę, która posprząta po treningach tak, aby hala nadawała 

się do użytku w poniedziałek rano przez dzieci ze szkoły. W regulaminie są wyszczególnione 

zasady korzystania z obiektu i powinny być przestrzegane. Stwierdził również, że wszystkie 

ustalenia na temat obiektu należy konsultować z Dyrektorem ZSR, a nie odwrotnie. Natomiast, 

jeśli chodzi o wnoszenie alkoholu na teren hali jest to absolutnie niedopuszczalne. 

Niedopuszczalne jest również, żeby na terenie obiektu przebywały osoby pod wpływem 

alkoholu. Gdy pijana osoba przebywa na terenie obiektu, należy zawiadomić Dyrektora ZSR 

i wezwać policję, jeżeli osoba ta nie chce opuścić obiektu.  

Członek Zarządu Klubu Partyzant powiedział, że rodzice dzieci, które uczęszczają na inne 

zajęcia dodatkowe również wchodzą w butach na halę i brudzą.  

Pani Edyta Przybysławska – Dyrektor Zespołu Sportowo- Rekreacyjnego powiedziała, że 

wywiesiła informację, aby rodzice nie wchodzili na halę w butach. Natomiast dzieci, które 

korzystają z zajęć na hali muszą mieć buty na zmianę z białą podeszwą.  

Pani Marianna Malarowska – powiedziała, że należy egzekwować od dzieci takie obuwie 

i również poinformować rodziców, że takie obuwie jest wymagane. Stwierdziła, że Członkowie 

Klub powinni reagować, jeżeli widzą, że przychodzą osoby z alkoholem lub po alkoholu.  

 

Członkowie Zarządu Klubu Partyzant zobowiązują się również do dbania o porządek na hali, 

do sprzątania po treningach szczególnie w weekend. 

 

Ad. 3 

W wyniku wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie o godz. 

18:45.   

Przewodnicząca Komisji Oświaty 

         /-/ Marianna Malarowska 

Protokół sporządziła:  

Kinga Kowalska 


